

Protokoll vid möte 2017-09-06

Mötestid: 17:15-19:18

Plats: TP51



1. Mötets öppnande	Märta Berggren öppnade mötet.
2. Val av justerare	Ina Eriksson och Johan Kempe valdes till justerare.
3. Mötets behöriga utlysande	Mötet var behörigt utlyst.
4. Adjungeringar	Inga adjungeringar.
5. Fastställande av föredragslista	Föredragslistan godkändes.
6. Närvaro	Märta Berggren Daniel Hedberg Anna Hillberg Isak Leek Ida Gärling Ina Eriksson Nahal Gholami Amanda Aasa Sara Erlander Johan Kempe Lina Fredriksson
7. Föregående mötesprotokoll	Inget föregående mötesprotokoll.
8. Avstämning föregående möte	Inget föregående möte.
9. Projektledare LOGIN	Ej närvarande.
10. General Familjen	Ej närvarande

11. Arbetsmiljöombud	Svarat studiesocialt ansvar att speciella installationer inte är aktuellt för vår del i Kopparhammaren 2.
12. Festerichefer	Johan har tagit reda på att det inte finns någon begränsning på antal gratispubar på Trappan, medan vi har en gratis på Vattentornet. Sara och Johan har även gjort en enkät till rekryteringen av eventutskott, Ida och Ina ska ta fram frågor till näringslivsutskottet och rekryteringsutskottet senast 8/9. Escort anordnar en pub på Trappan torsdag 7/9.
13. Kassör	Pratat med EDGB LOGIN om rutin kring fakturering. Lina skickar en mall till dem som de ska fylla i.
14. Marknadsföring	Pratat med leverantör av väskor att pengarna tillbaka vid godkänd reklamation. Isak har en leverantör som vi ska kolla med angående framtida beställningar.
15. Näringsliv och alumn	Pratat med Ericsson om lunchföreläsning. Väntar med beslut till efter diskussion med ED- och MT-styrelsen. Kommit överens med kontaktperson från GDK angående affischer till utskottsrekrytering. Ida håller i förhandlingen med företaget om föreläsningar i framtiden.
16. Ordförande	-
17. Rekrytering	Pratat med rekryteringsansvarig från ED-styrelsen angående samarbete med syfte att locka fler gymnasieelever att söka till universitetet. QuinTek är 60 gymnasietjejer som kommer på besök 7/11. Ina ska göra en PP till dess. Ska ha möte om hemmissionering 21/9.
18. Studienämndsordförande	Har fått 9st nya klassrepresentanter, totalt är det 17 klassrepresentanter. De nya klassrepresentanterna ska på utbildning 21/9. Varit på PPG-möte. De ska på nämndmöte 7/9, förbereder inför detta.
19. Femmans fest	Vi beslutar att sponsra 3Cant med 5000kr.

20. Ovveinvigning	Nahal har skrivit ett inlägg om att de som missat ovveutprovningen ska höra av sig till Ida.
21. Gruppkontrakt	Märta skriver ut kontraktet till 13/9-17.
22. Kontrakt Trappan	Kontraktet är påskrivet 6/9-17.
23. Logistiktröjor och väskor	Märta skapar en mapp och dokument för väskor där det ska finnas bilder och vad som är fel på väskorna. Lina meddelar hur många väskor som sålts.
24. Hemmissionering	Märta kollar med Malin Corneliusson var det står i styrdokumentet.
25. Introduktionspub	Läggs på is tills utskotten är fastställda.
26. Planeringsdag	Bestämt till 1/10-17.
27. Övriga frågor	<p>Amanda har pratat med Emanuel Nilsson som var intresserad av att komma och föreläsa om utbrändhet. Amanda svarar att vi avstår.</p> <p>Ida har tackat nej till en järnvägsutställning i Jönköping.</p> <p>Ida kontaktar studievägledaren för att få kontakt med kommunikatör angående programinformation i broschyrer.</p> <p>Lagret med väskor har flyttats från sektionens förråd till Isaks privata förråd.</p> <p>Daniel har kommit med förslag på Trafikförvaltningen som möjlig samarbetspartner, Ida ska maila.</p> <p>Märta ska se till att informera de nya studenterna att det skaffa logistiksektionen-märket på sina liu-ID och vem de hör av sig om det.</p>

	<p>Vi ska presentera oss för de nya studenterna, 7/9 för SL och FTL.</p>
28. Att göra till nästa möte	<p>Märta: Meddela Josef angående äskning LOGIN, möte med andra ordföranden i Norrköping, beställa namnskyltar, skriva ut gruppkontrakt, skapa mapp för väskor och hoodies, ska kolla med Anna D hur man ändrar logga på liu-ID, kolla hur man får göra med massutskick, lämna kontrakt till Trappan.</p> <p>Daniel: Beställa ovvar med Ida, gå igenom samarbetspartner med Ida.</p> <p>Anna: Nämndmöte, möte om TNK061, SnOrdf-möte, möte med klassrepresentanter.</p> <p>Isak: Nämndmöte, SnOrdf-möte.</p> <p>Nahal: Maila leverantör bilder på trasiga väskor, marknadsföra utskott.</p> <p>Ina: Skriva en blankett till Sara om utskott.</p> <p>Ida: Ska beställa ovvar, komma överens med Sara och Ina om vad det ska stå på affischer.</p> <p>Amanda: Möte med AMO.</p> <p>Johan: Bearbeta ansökningar till utskott.</p> <p>Sara: Skriva ut affischer till utskott och sätta upp dessa. Anordna femmans fest.</p> <p>Lina: Kassörmöte.</p>
29. Nästa möte	<p>Nästa träff: 2017-09-13 Nästa lunchmöte är: 2017-09-13 Nästa kvällsmöte är: 2017-09-20</p>
30. Mötets avslutande	<p>Märta Berggren avslutade mötet.</p>

Protokoll fört av:

Daniel Hedberg

.....

Justering:

Ina Eriksson

.....

Johan Kempe

.....

Märta Berggren

.....